
 

Classified as Business 

Dagsorden for bestyrelsesmøde 21. april på Teams 
Mødet blev afholdt i direkte forlængelse af generalforsamlingen 

Deltagere: Hanne, Leni, Ole, Jytte, Mads Emil, Patrick, Jesper 

1. Næste møde og cykeltur til Tulstrup 

Det blev aftalt at holde næste bestyrelsesmøde tirsdag den 18. maj kl. 19:30 hos 

Hanne. Og med start 17:45 at lave en fælles tur til Tulstrup for at se på forholdende 

der ift. ønsket om en bedre stiforbindelse mod Hillerød. Hanne melder mødested ud 

senere. 

 

2. Cykelsti fra Ny Hammersholt til den nye Favrholm station 

Patrick fortalte om hans dialog med formanden for golfklubben. Hvis der skal laves en 

officiel sti gennem golfbanens områder, så bliver det udfordrende og dyrt. Hvis der skal 

anlægges sti gennem skovområdet, som også er meget vådt, så kan det hurtigt blive 

en dyr sti. Der var enighed om: 

 

- Vi anbefaler at fokus ligger på at etablere en god forbindelse fra stien langs Gl. 

Frederiksborgvej ned til en ny sti langs Overdrevsvejen, og at det er vigtigt at det 

bliver en cykelvenlig rampe. 

- At vi ikke anbefaler at man bruger et større budget på en alternativ sti gennem 

skoven og golfbanens område, men at den nuværende sti kan fungere som 

”uofficielt” alternativ til stien Gl. Frederiksborgvej/Overdrevsvej. 

- At vi også skal fokusere på gode cykelparkeringforhold ved den nye station. 

Patrick følger med i hvornår der bliver indkaldt til lokalmøde om ny sti. 

3. Opfølgning på generalforsamlingen 

Sekretariatet skal orienteres om bestyrelsens sammensætning og ny formand. Det gør 

Hanne. 

Ole opdaterer hjemmesiden. 

 


